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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-2827/03
van Kathleen Van Brempt (PSE)
aan de Commissie

Betreft: Isolatiecellen in ziekenhuizen

Europa is ontsnapt aan het SARS-virus. Volgens virologen is de kans dat het SARS-virus voor het 
einde van dit jaar weer opflakkert echter groot. Ook bioterreur lijkt nooit uitgesloten. Om grote 
verspreiding van virusziektes zoals het SARS-virus te voorkomen, moet er werk gemaakt worden van 
isolatiecellen in ziekenhuizen. Nu de dreiging van het SARS-virus afgenomen lijkt te zijn, wordt daar 
echter in de lidstaten geen werk van gemaakt.

- Is de Commissie het ermee eens dat Europese ziekenhuizen over isolatiecellen moeten 
beschikken?

- Denkt de Commissie eraan hiervoor actie te ondernemen?

- Over hoeveel isolatiekamers moeten ziekenhuizen in de Europese Unie volgens de 
Commissie beschikken?


